
Prověření postupu Úřadu průmyslovéhovlastnictví
 

Důvodem mé žádosti je značné časová nečinnost ve vyřizování a v postupu úřadu 

průmyslového vlastnictví.. 

Skutečnosti jsou následující: 

~ J Dne 1.3.2006 byla podána přihláška pod evidenčním číslem 2006-135. 
J 

• pne 7.3.2007 bylo provedeno zveřejnění ve věstníku.. "' 

Ke dni tohoto dopisu nebylo řízení ukončeno a ani doručena žádná informace o průběhu 

řízení ..
 
Uplynuly čtyři roky od podání. Dnes je rok 2010 a stále nic.
 

Není mi jasné, jak Vaše ministerstvo může realizovat podporu výzkumu a vývoje a podporu
 
inovací, když to nejzákladnější - ochrana myšlenek a jejich garance nefungují. A trvají
 
takovou dobu!
 

Pokud tento postup jako jeden ze základních pilířů nebude fungovat, tak i vzhledem
 
k poplatkům dlouhodobé ochrany ztrácí smysl v tomto státě cokoliv patentovat.
 

Pokud nefunguje obdoba autorského zákona pro umělecká díla tak se v dnešní době nevyplácí
 
cokoliv tímto postupem realizovat. Inspiraci je možné hledat dnes např. v Itálii.O ostatních
 
státech - Amerika, Čína, Japonsko nernluvím.
 

~ 
II 

Pro mne je toto poučení a další patenty budu patrně do doby zlepšení situace realizovat 
v psacím stole, nebo v zahraničí. .Je mi to líto, ale je to vynucená realita. 

S pozdravem_ V Brně dne 1.3.2010 


